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Z á p i s 
ze zasedání Zastupitelstva města Heřmanův Městec konaného dne 21.9.2015             

v Multifunkčním centru Heřmanův Městec 

 

Zasedání: zahájeno v 17:00 hodin 

ukončeno v 19:11 hodin 

 

Přítomno: 19 členů zastupitelstva,  

                   omluveni Ing. Aleš Jiroutek a Mgr. Petr Kuneš 

 

 

1. Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

Zasedání zahájil a řídil starosta města pan Josef Kozel, přivítal přítomné a  

na úvod konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina zastupitelů – 

zastupitelstvo tak bylo úsnášeníschopné. Oznámil, že informace o konání 

zastupitelstva byla zveřejněna na úřední desce, vývěsních plochách města  

i na webových stránkách města a zároveň i hlášena městským rozhlasem 

v souladu se zákonem po dobu nejméně 7 dní a to od 11. 9. 2015. Zastupitelé 

obdrželi pozvánku i podklady k jednotlivým bodům elektronicky rovněž dne  

11. 9. 2015. 

 

Pan starosta v souladu s jednacím řádem určil zapisovatelem jednání Ing. Ivanu 

Jankovskou, tajemnici MěÚ.  

 

Následně navrhl za ověřovatele zápisu PharmDr. Terezu Machovou  

a Mgr. Stanislava Mráze. 

  

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Návrh byl schválen.  

 

Projednání připomínek k zápisu:  

Pan starosta dále zrekapituloval, že zpracovaný zápis z jednání dne 15. 6. 2015 

byl řádně ověřen, ověřovateli zápisu byli Ing. Aleš Jiroutek a Petr Kotora, MBA. 

Zápis byl zveřejněn na úřední desce a internetu, kde je dostupný 

v elektronickém archivu a nebyly proti němu vzneseny žádné námitky.  
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Pan starosta předložil návrh programu jednání dle pozvánky, vyzval, zda jej 

chce někdo doplnit. Návrhy na doplnění nebyly.  

 

PROGRAM ZASEDÁNÍ:  

1) Zahájení, určení zapisovatele, volba ověřovatelů, schválení programu 

2) Kontrola usnesení 

3) Zpráva o činnosti Rady města 

4) Zpráva o činnosti Finančního výboru 

5) Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

6) Zpráva z činnosti Osadního výboru pro Konopáč 

7) Zpráva z činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

8) Věcná břemena 

9) Pozemky – prodej, pronájem, směna 

10) Rozpočtové opatření č. 3/2015 

11) Komerční banka – hypoteční úvěr – dodatek č. 15 

12) Obecně závazná vyhláška 2/2011 – žádost o doplnění míst pro výherní 

automaty 

13) Obecně závazná vyhláška 1/2015 – zřízení městské policie 

14) Diskuse 

15) Závěr 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

 

 

2. Kontrola usnesení                    

Splněno: 15/2014, 25/2015, 26/2015, 27/2015,28/2015, 29/2015, 30/2015, 

31/2015, 32/2015, 33/2015, 34/2015, 35/2015, 36/2015, 37/2015, 38/2015, 

41/2015, 43/2015 (Rada města se bude touto problematikou zabývat 7. 10. 2015) 

 

3. Zpráva o činnosti Rady města        

Zprávu o činnosti rady přednesl pan starosta, od posledního ZM se RM sešla  

4 krát s účastí 100%. Během dovolených proběhlo dvakrát elektronické 

hlasování, plán jednání rady města včetně termínů pro pracovní veřejná jednání 

zastupitelstva města na druhé poletí, je zveřejněn na webu města (viz. usnesení 

RM 295/2015). Na něm jsou rovněž umístěny zápisy a přijatá usnesení. Výpis 

usnesení je zveřejňován i v měsíčníku Leknín. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí.  

 

4. Zpráva o činnosti Finančního výboru 

Pan Petr Kotora MBA stručně informoval o činnosti výboru, jedné ukončené 

kontrole správy poplatků, další kontroly jsou rozpracované. Přednesl doporučení 
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týkající se vyhlášky o odpadech, vymáhání pohledávek, poplatků z rekreačních 

poplatků.  

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí.  

 

5. Zpráva o činnosti Kontrolního výboru 

Pan starosta informoval o činnosti výboru a probíhajících kontrolách, které 

budou probíhat ještě v měsících září - listopad bude detailní zpráva 

Ing. Zdeňkou Sedláčkovou předložena na prosincovém jednání zastupitelstva. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí.  

 

6. Zpráva o činnosti Osadního výboru Konopáč 

Mgr. Alena Novotná informovala o činnosti výboru, od minulého ZM proběhla 

dvě jednání komise, připomněla zlepšení spolupráce s panem místostarostou. 

Uvedla, že zápisy z jednání jsou umístěny na webových stránkách města  

pod ikonou osady. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí.  

 

7. Zpráva o činnosti Osadního výboru Chotěnice a Radlín 

Paní Lucie Aišmanová informovala o činnosti OV, od minulého jednání ZM 

proběhla dvě jednání výboru za účasti p. starosty, kvitovala připravovaný odkup 

pozemku pro čekárnu v Radlíně, opravu kanálových vpustí, výměnu písku 

pískovišti a osazení nových herních prvků pro děti, rekonstrukci obecního domu  

a konstatovala,  že  rozpočet místní části je téměř vyčerpán. Definovala úkoly,   

a to zejména nový chodník, prvky zpomalující průjezd obcí, nové přechody  

pro chodce a výhledově kruhový objezd. Seznámila se vznikem spolku 

Chotěňáček, jehož činnost je zaměřena především na děti. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Zpráva vzata na vědomí.  

 

8. Věcná břemena 

8a – p. Šuhajková 

Pan starosta vysvětlil, o jaký se jedná pozemek, typ přípojky a rozsah věcného 

břemene, seznámil s jeho cenou. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Věcné břemeno schváleno.  



- 58 - 

 

8b –  náhrady za věcná břemena 

Pan starosta osvětlil problematiku věcných břemen spojených se zásahem  

do vlastnictví města tak, jak ji definuje nový občanský zákoník, navrhl 

zastupitelstvu přenést kompetence na jejich schvalování na Radu města a navrhl 

upravit jeho hodnoty, a to skokově po vzoru ostatních měst a obcí (do 20m, 20 

až 100 m, nad 100 m). V diskuzi Ing. Zdenka Sedláčková navrhla první rozpětí 

ještě rozdělit a to tak, že by za délku do 10 m byla úhrada 2.500,- Kč, za délku 

v rozpětí 10 až 20 m 5.000,- Kč, dalších 10.000,- Kč nad 20 m a 10.000,- Kč za 

každých započatých 100 běžných metrů. Hlasováno o návrhu Ing. Sedláčkové. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Úprava schvalování věcných břemen schválena dle pozměňovacího návrhu 

Ing. Zdeňky Sedláčkové. 

 

9. Pozemky – prodej, pronájem, směna 

9a  Žádost o odprodej p. Petr Antal  

Pan starosta v prezentaci vysvětlil, o jaký pozemek pan Petr Antal požádal, jeho 

žádost Rada města projednala s kladným stanoviskem, tedy doporučením 

odprodeje. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Odprodej pozemku schválen. 

 

9b Žádost o odprodej a směnu p. Lubomír Kořínek 

V rámci narovnání vlastnických vztahů požádal pan Lubomír Kořínek o směnu 

části pozemků a odprodej pozemků, které jsou uprostřed jeho zahrady. Rada 

města projednala s kladným stanoviskem, tedy doporučením směny a odprodeje.  

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Směna a odprodej pozemků schváleny. 

 

9c Žádost o odprodej pozemků v lokalitě Průhon 

Pan starosta představil mapu pozemků v této lokalitě, dva pozemky byly 

odprodány v minulých letech, o zbývající nebyl zájem. Bylo revokováno 

usnesení 32/2013 o stanovení ceny a ta byla rozhodnutím zastupitelstva snížena. 

Na vyvěšený záměr s nižší cenou reagovali zájemci – nejvyšší nabídky nabídli 

p. Radka Šlingrová, p. Libor Veselý, p. Marcel Hromádka a p. Michal Zona. 

Jejich nabídky byly vyhodnoceny, předloženy radě města a nyní i zastupitelstvu. 

Zájemci již připravují výstavbu a dojde tak k oživení prostoru Průhon. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Odprodej pozemků v lokalitě Průhon schválen. 
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9d Žádost o odprodej  - Ing. Zdeněk Pilař 

Na mapě byl představen pozemek, o který projevil zájem Ing. Zdeněk Pilař, 

vzhledem k tomu, že by jeho odprodejem nebyl možný přístup k dalším 

pozemků, rada města nedoporučila jeho prodej ani směnu. Podle informace pana 

starosty Ing. Pilař hledá další možnosti a situaci konzultuje s Odborem investic a 

údržby majetku města.  

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Odprodej a směna pozemku neschváleny. 

 

9e Žádost o doprodej – p. Michal Prušek 

Pan starosta vysvětlil, že se jedná o pozemek pod garáží, byla promítnuta mapa 

a sděleno kladné stanovisko rady města, tedy doporučen odprodej. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Odprodej pozemku schválen. 

 

9f Žádost o odkup – Matěj Štěpánek 

V prezentaci pan starosta ukázal, o jaký pozemek se jedná, jeho druhou ideální 

polovinu město již odkoupilo za cenu 50,- Kč/m
2
, v tomto případě je 

požadovaná cena 450,- Kč/m
2. 

Rada s touto cenou nesouhlasí a navrhla odkup 

neuskutečnit. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Odprodej pozemku neschválen. 

 

9g Žádost o odkup – p. Marie Levinská 

V prezentaci p. starosty byl identifikován předmětný pozemek pod autobusovou 

zastávkou v Radlíně, zastávka je ve velmi špatném technickém stavu, její nová 

konstrukce by měla být na pozemku města, paní Levinská souhlasí s odkupem  

a navrhovanou cenou 50,- Kč/m
2
. Rada přijala kladné stanovisko. 

 

Výsledek hlasování:   pro 19  proti 0  zdržel se 0  

Odprodej pozemku schválen. 

 

 

10. Rozpočtové opatření č. 3/2015 

Pan starosta v promítané prezentaci okomentoval jednotlivé položky 

rozpočtového opatření včetně důvodů, které vedly k návrhu tohoto opatření. 

Zopakoval jako v minulých jednáních, že celková ztráta 8,8 milionu bude kryta 

z výsledku hospodaření minulého roku, které vykázalo přebytek 11,9 milionu 

Kč. 

Ing. Sedláčková se dotázala na financování rekonstrukce sokolovny.  
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Pan starosta odpověděl, že poskytnutá dotace je sice ve výši 90%, ale 

uznatelných nákladů, což v případě sokolovny ve výsledku dotační titul velmi 

omezuje a v aktuální realizaci činí dotační podíl přibližně 50% celé realizace. 

 

Výsledek hlasování:  pro 16 proti 1(Mgr. Stránská)  zdržel se 2          

(Mgr. Mráz, Mgr. Výborný) 

Rozpočtové opatření č. 3 schváleno 

 

 

11. Komerční banka – hypoteční úvěr – dodatek č. 15 

Pan starosta shrnul, jak se vyvíjela výše úroku u úvěru  na výstavbu domu 

s pečovatelskou službou, v současné době je na úrovni 3,35 % p.a. Z jednání se 

zástupci Komerční banky vzešly dva návrhy na nižší sazbu, každý pak s jinou 

dobou fixace. Rada  doručila  variantu s úrokem  2% p.a. s fixací na 2 roky. 

   

Výsledek hlasování:   pro 18  proti 0  zdržel se 1

              (p. Sigmund)  

Dodatek ke smlouvě o úvěru schválen. 

 

 

12. Obecně závazná vyhláška 2/2011 – žádost o doplnění pro výherní 

automaty 

Pan starosta ocitoval žádost jednatele společnosti AMBIENTE s.r.o. pana Ivo 

Kvítka o doplnění další adresy pro provozování výherních automatů. Vzhledem 

k regulačnímu charakteru vyhlášky nedoporučila Rada města doplnění vyhlášky 

o další prostory. 

 

Výsledek hlasování:   pro 17  proti 0  zdržel se 2

               (p.Řehák, p.Čejka)  

Doplnění obecně závazné vyhlášky neschváleno. 

 

 

13. Obecně závazná vyhláška 1/2015 – zřízení městské policie 

Pan starosta představil návrh na zřízení městské policie, ten byl připraven 

komisí dopravní a veřejného pořádku, byl projednán na neveřejném jednání 

zastupitelstva města, sdělil důvody pro zřízení a následně otevřel k tomuto bodu 

rozpravu. 

Pan Pavel Čejka sdělil, že se mu hlasování zdá předčasné (není vize  

a koncepce), nechce dané téma uspěchat a navrhuje dát občanům prostor 

k vyjádření (např. v měsíčníku Leknín) a pak dát hlasovat. Má obavy, aby 

městská policie nebyla represivní složkou. 

Pan starosta odpověděl, že vize je daná, nebude to složka represivní, ale městská 

policie bude zřizována coby služba pro slušné občany. Dále uvedl, že Komise 
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dopravní a veřejného pořádku byla zřízena za účelem analýzy možného vzniku 

městské policie a v jejich řadách, že bylo i zastoupení všech subjektů, které jsou 

členy městského zastupitelstva. 

Pan Pavel Čejka odpověděl, že spolek Heřmani zřízení městské policie  

ve volebním programu neměl, jako služba je příliš drahá, jsou důležitější věci  

na financování. Může se změnit starosta a případně se policie stane složkou 

represivní. 

Pan starosta sdělil, že nepůjdeme cestou města Lázně Bohdaneč, strážníci 

nebudou mít zbraně, náklady se vrátí úsporou za zničený majetek města. Jako 

příklad uvedl u ZŠ nově zbudované hřiště a do 1 měsíce po otevření již bylo 

poškozeno neznámými pachateli. PharmDr. Tereza Machová souhlasí s názorem 

starosty, je třeba znát základní rámec činnosti a poté ho lze dotvářet. Mgr. 

Marek Výborný reagoval, že nelze nic dotvářet, ale musí být jasně dány 

kompetence a dodal, že pořádek vždycky něco stojí. A prostředky nepovažuje za 

vyhozené. Jako zástupce KDU-ČSL požaduje, aby v případě schválení, byl 

předložen harmonogram jednotlivých kroků včetně podrobného rozpočtu  

a popisu činnosti, a dále požaduje do výběrové komise při vybírání strážníků 

najmenovat zástupce všech stran a spolků zastoupených v Zastupitelstvu města. 

Rozhodující je první půlrok činnosti. 

Mgr. Stanislav Mráz reagoval, že ve městě fungovala nájemní městská policie  

a neví, zda městská policie dosáhne stejné personální kvality a cena bude 

odpovídat kvalitě. Pan starosta odpověděl, že již máme zájemce, souhlasil, že 

personální obsazení je zásadní a stěžejní věc pro dobré fungování městské 

policie. 

Pan Josef Minařík se ptal na vybavení zbraněmi a konstatoval, že nechce, aby ho 

někdo vychovával, podle jeho názoru by stačil kamerový systém. Pan starosta 

odpověděl, že aby byl možný kamerový systém, musí podle platné legislativy 

existovat městská policie. Opačný postup není možný, a že do budoucna je  

o kamerovém systému rovněž v analýze komise uvažováno. 

PharmDr. Tereza Machová doplnila, že měla na mysli spíše dotváření než 

měnění kompetencí. 

Pan Ondřej Sigmund navrhl odložit, chybí právní rámec. Podle jeho názoru 

pořádek na náměstí nezvládne městská policie. Je nutné využít služeb architekta 

a prostor náměstí upravit. 

Mgr. Alena Stránská souhlasí se zřízením a upozornila na aktivity provozované 

v podvečer v okolí hotelu Heřman a pošty, které si pozornost policie zaslouží. 

Pan Tomáš Celunda volil velmi expresivní výraz a v podstatě konstatoval, že je 

to obtěžování, počet bude muset být 20 a budou jen rozdávat lístky za špatné 

parkování a spát. Pan starosta se ohradil proti formě projevu pana Celundy.  

Pan Adolf Beran se zeptal, proč má mít město dvě policie. Pan starosta 

odpověděl, že státní policie se řídí zákonem o státní policii a městská policie 

zákonem o obecní policii, kde definice služby je jen a jen na zřizujícím městě. 

Aktuální kapacity obvodního oddělení státní policie neumožňují pochůzkovou 
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činnost, tak jak by město potřebovalo. Jejich využití je na konkrétní vyžádání  

a je závislé na vytíženosti obvodního oddělení celého jejich okrsku.  

Pan Ondřej Sigmund konstatoval, že s prací státní policie má špatné zkušenosti, 

ale pokud bude koncepce, pak souhlasí.  

Ing. Jaroslav Ulrich konstatoval, že se zvyšuje počet nepřizpůsobivých obyvatel, 

a za 5 let ve městě již bezpečno nebude.   

Ing. Zdeněk Bulíček konstatoval, že je lépe problémy řešit dopředu než pozdě.  

Pan Michal Pošík se připojil s názorem, že zřízení městské policie význam má. 

 

Pan Pavel Čejka navrhl odložit hlasování na 14. 12. 2015.  Starosta města nechal 

tedy o tomto návrhu hlasovat. 

 

Výsledek hlasování:   

pro 6  (p.Čejka, p. Řehák, p. Volejník,  p. Dvořák, Mgr. Mráz, p. Sigmund) 

proti 11   

zdržel se 2  (PharmDr. Machová., Ing. Sedláčková) 

Odložení hlasování nebylo schváleno. 

 

Následovalo hlasování k původně předloženému usnesení Radou města, tedy 

schválení vyhlášky č. 1/2015 o zřízení městské policie od 1. 1. 2016. 

 

Výsledek hlasování:   

pro 15   

proti 0 

zdržel se 4  (Mgr. Mráz, p. Řehák, p. Čejka, p. Dvořák) 

Vyhláška byla schválena. 

 

Hlasování o návrhu Mgr. Marka Výborného (harmonogram kroků) 

Výsledek hlasování:    pro 17     proti 0    zdržel se 2   (p. Sigmund, p. Řehák) 

Schváleno – usnesení tak bylo doplněno. 

 

Hlasování o návrhu Mgr. Marka Výborného  (členství ve výběrové komisi) 

Výsledek hlasování:    pro 19     proti 0    zdržel se 0 

Schváleno – usnesení tak bylo doplněno. 

 

14. Diskuze                                           

Zásady sociálního fondu MěÚ Heřmanův Městec 

Pan starosta uvedl, že zásady čerpání sociálního fondu, který využívají 

zaměstnanci města, byly v roce 2009 schváleny Zastupitelstvem města 

usnesením č. 51/2009. Zákon o obcích tuto pravomoc zastupitelstvu nedefinuje a 

vzhledem k nutnosti aktualizace zásad je praktičtější, aby měla oprávnění 

provést aktualizaci zásad Rada města. 
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Výsledek hlasování:    pro 17      proti 0      zdržel se 2    

            (Ing. Sedláčková, p. Pošík M.) 

 

Diskuze  

Zazněl příspěvek od pana Ondřej Sigmunda, který se vrátil k tématu městské 

policie, aby v kompetenci městské policie byli i nepřizpůsobiví občané. Pan 

starosta odpověděl, aby dal podnět do jednání rady. Pan Ing. Zdeněk Bulíček 

navrhl zveřejnit návrh a k němu se občasné mohou vyjádřit (např. v Leknínu). 

Mgr. Marek Výborný podotkl, že rozpočet a jeho sestavování bude mít vliv a je 

to zajištěno i nově navrženým usnesením, pan Ing. Zdeněk Bulíček souhlasil.   

 

Pan místostarosta pozval na heřmanoměstecké slavnosti, Mgr. Alena Stránská 

upozornila na stav sokolovny, kde je o tanečních zima. Pan starosta reagoval,  

že rekonstrukce skončí 31.10.2015, taneční bohužel běží v omezených 

prostorách, sportovní oddíly TJ Sokol mají přislíbeno zajištění činnosti 

prostřednictvím tělocvičny základní školy.  

 

Mgr. Marek Výborný se zeptal, v jakém režimu bude probíhat provoz sokolovny  

po rekonstrukci. Pan starosta odpověděl, že projednával návrh ve sportovní 

komisi a následně na jednání rady města v říjnu bude předložen ucelený materiál 

na toto téma.  

 

Mgr. Marek Výborný požádal o úpravu vzhledu titulní fotografie webových 

stránek města a připomněl, že na jednání Komise kulturní by měl docházet 

zástupce vedení města. Pan místostarosta reagoval s tím, že z posledního se 

omluvil z rodinných důvodů, neboť jednání se konalo v neděli odpoledne.  

 

Pan Ondřej Sigmund doplnil, že se na jednání komise mluvilo o kurátorce 

výstavy v galerii. Pan František Pleskot připomněl, že toto téma komise 

projednala a bude předloženo na jednání Rady města dne 7.10.2015. Podotkl 

rovněž, že jako člen redakční rady má vizi o náplni měsíčníku Leknín, ale nikdo 

v něm nechce publikovat a lidé reagují, že prý ho nikdo nečte.  Pan místostarosta 

reagoval, že má částečně pravdu, ale příspěvků je dost, lidé píší, až nelze 

všechny příspěvky z kapacitních důvodů otisknout.   

 

Ing. Michal Dziedzinskyj upozornil, že zápisy ze zasedání Rady města jsou 

velmi stručné a navrhl, aby bylo k zápisům přistupováno s detailnějším 

zpracováním. 

 

Pan Ondřej Sigmund zmínil, že v Leknínu nebylo uveřejněno jedno usnesení 

Rady města, na kterém mu záleželo, na dotaz starosty města, o které se jedná, 

reagoval, že si nepamatuje.  
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Mgr. Marek Výborný vnesl dotaz na téma valné hromady VAK, protože 

Zastupitelstvo města navrhlo a odsouhlasilo jako kandidáta Ing. Jaroslava 

Ulricha. Podle zápisu městem navržený kandidát nebyl navržen do orgánů 

společnosti VAK. Pan starosta reagoval, že proběhly dvě valné hromady  

a změnila se struktura představenstva a dozorčí rady, s tím že v představenstvu 

zasedá 5 největších akcionářů. V dozorčí radě pak akcionáři druhého sledu  

(z malých obcí) na principu „velký řídí, malý dozoruje“. Vše na principu široké 

akcionářské shody měst a obcí, což považuje za nejdůležitější. Ing. Zdeněk 

Bulíček se zeptal, jaký prospěch mělo město ze dvou zástupců. Ing. Zdeňka 

Sedláčková odpověděla, že se vybudoval nový řád, nová kanalizace v části 

města. Pan starosta doplnil, že pouze velcí akcionáři (Chrudim, Hlinsko) mají 

zástupce jak v představenstvu tak i v dozorčí radě a že aktuální obsazení 

považuje za férově vyjednané napříč akcionářskou strukturou a se zájmem řídit 

společnost ve prospěch všech jeho vlastníků. 

 

Pan Josef Minařík se vrátil k tématu policie a navrhl zřídit městskou policii s 0,5 

zaměstnancem a s ním kamerový systém.  

 

Vzhledem tomu, že nebyly další příspěvky do diskuze, pan starosta poděkoval 

přítomným a ukončil jednání v čase 19:11. 

 

 

 

Heřmanův Městec  21.9.2015          

                                                                  
                                                                  Josef   K o z e l  

        starosta města  

 

Ověřovatelé zápisu: 

 

 

 

    PharmDr. Tereza Machová 

 

 

 

    Mgr. Stanislav Mráz 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 44/2015 

ze dne 21.9.2015 

Zpráva o činnosti Rady města 

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.  b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1. zprávu o činnosti Rady města za období 16.6. – 2.9.2015. 

 
 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 45/2015 

ze dne 21.9.2015 

Zpráva o činnosti Finančního výboru  

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.   b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1. zprávu o činnosti Finančního výboru.  

 

 

                                                                                         

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 46/2015 

ze dne 21.9.2015 

Zpráva o činnosti Kontrolního výboru  

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.  b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1. zprávu o činnosti Kontrolního výboru. 

 

 

                                                                                         

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 47/2015 

ze dne 21.9.2015 

Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Konopáč  

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.   b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1.zápisy z jednání Osadního výboru pro Konopáč ze dne 12.7. a 6.9.2015 

      1.2.zprávu o činnosti Osadního výboru pro Konopáč. 

 

 

                                                                                         

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 48/2015 

ze dne 21.9.2015 

Zpráva o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín 

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1.  b e r e   n a   v ě d o m í 

1.1.zápisy z jednání Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín ze dne 12. a 27.8.2015 

      1.2.zprávu o činnosti Osadního výboru pro Chotěnice a Radlín. 

 

 

 

                                                                                         

 

 

  

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 49/2015 

ze dne 21.9.2015 

Věcné břemeno -  p. Šohajková, 562/9, kNN 

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. uzavření smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene, mezi smluvními 

stranami Město Heřmanův Městec a ČEZ Distribuce, zastoupenou Ing. Jiřím 

Polanským, Ph.D. Město Heřmanův Městec je výlučným vlastníkem parcely číslo 

2049/2, zapsané v katastru nemovitostí, vedeném Katastrálním úřadem pro kraj 

Pardubický, katastrální pracoviště Chrudim na LV č. 10001. 

Jedná se o 5 m kabelového vedení na parcele města pro připojení pojistkové skříně 

v oplocení parcely paní Šohajkové  

Záměr byl vyvěšen dne 3. 8. 2015 a sejmut 19. 8. 2015  

 

2. u k l á d á 

2.1 podepsat smlouvu 

 

                                                                                       Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města                                                                                                         

Termín: 31.10. 2015 

2.2 rozeslat účastníkům řízení. 

 

Zodpovídá: Ing. Kateřina Floriánová, odbor F a VH                                                                         

Termín: 31.10.2015 

 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 50/2015 

ze dne 21.9.2015 

Věcná břemena - náhrady 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec  

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. výši náhrad na zřízení věcných břemen spojených se zásahem do vlastnictví města 

takto: 2.500 Kč do 10 běžných metrů, 5.000 Kč do 20 běžných metrů, dalších 10.000 

Kč nad 20 běžných metrů do 100 běžných metrů a 10.000 Kč za každých započatých 

100 běžných metrů. Výše náhrad jsou stanoveny bez DPH. 

1.2. rozhodovací pravomoc při zřízení věcných břemen spojených se zásahem 

do vlastnictví města do kompetence Rady města. 

  

 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 51/2015 

ze dne 21.9.2015 

pozemek - žádost o odprodej 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e    

1.1. odprodat pozemek parcelní číslo 54/1 o výměře 107 m
2
 v k.ú. Heřmanův Městec za 

cenu 207,- Kč/m
2
 panu Mgr. Petrovi Antalovi. Kupující uhradí daň z nabytí 

nemovitých věcí, poplatek za podání návrhu na vklad do katastru nemovitostí a  

 

2. u k l á d á 

2.1. informovat žadatele  

 

    Zodpovídá: Bc. Kateřina Vohralíková, odbor F a VH  

       Termín: září 2015 

 

2.2. kupní smlouvu uzavřít. 

 

                                                                               Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města

 Termín: září 2015 

 

 

 

 

                  Josef  K o z e l                                                       Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 52/2015 

ze dne 21.9.2015 

pozemek - žádost o odprodej 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e    

1.1. směnit části pozemků parcelní číslo 270/5 o výměře cca 9 m
2
  a parcelní číslo 270/8 o 

výměře cca 2 m
2
 a pozemků parcelní číslo 260/7 o výměře 53 m

2
 a parcelní číslo st. 

1349 o výměře 12 m
2
 v k.ú. Heřmanův Městec (v majetku města) za část pozemku 

parcelní číslo st. 474/2 o výměře cca 12 m
2
 v k.ú. Heřmanův Městec (ve vlastnictví p. 

Kořínka). Pan Kořínek doplatí 207,- Kč za cca 52 m
2
 a 259,- Kč za 12 m

2
 st. parcely 

ve vlastnictví města. Dále pan Kořínek doplatí nájem za 2 roky zpětně za užívání 

pozemku. 

Kupující uhradí daň z nabytí nemovitých věcí, poplatek za podání návrhu na vklad do 

katastru nemovitostí a náklady na vyhotovení GP. 

 

2. u k l á d á 

2.1. informovat žadatele  

 

     Zodpovídá: Bc. Kateřina Vohralíková, odbor F a VH 

                                                      Termín: říjen 2015 

 

 

2.2. smlouvu uzavřít. 

                                                                                        Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 

                                                                                                                        Termín: říjen 2015 

 

 

 

 

                  Josef  K o z e l                                                       Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 53/2015 

ze dne 21.9.2015 

pozemek - žádost o odprodej 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e    

1.1. odprodat pozemek parcelní číslo 114/8 o výměře 533 m
2
 p. Radce Šlingrové za cenu 

766,-Kč/m
2
 

1.2. odprodat pozemek parcelní číslo 114/9 o výměře 554 m
2
 p. Liborovi Veselému za 

cenu 765,- Kč/m
2
 

1.3. odprodat pozemek parcelní číslo 114/11 o výměře 876 m
2
 p. Marcelu Hromádkovi za 

cenu 900,- Kč/m
2
 

1.4. odprodat pozemek parcelní číslo 114/13 o výměře 920 m
2
 a pozemek parcelní číslo 

2356 o výměře 8 m
2
, dále pozemek parcelní číslo 2069/4 o výměře 17 m

2
, pozemek 

parcelní číslo 114/10 o výměře 643 m
2
, pozemek parcelní číslo 114/14 o výměře 15 

m
2
 a pozemek parcelní číslo115/3 o výměře 215 m

2
 v k. ú. Heřmanův Městec panu 

Michalovi Zonovi za cenu 770,- Kč/m
2
.  

Ve všech případech kupující uhradí daň z nabytí nemovitých věcí a poplatek za podání 

návrhu na vklad do katastru nemovitostí. 

2. u k l á d á 

2.1. informovat žadatele  

 

     Zodpovídá: Bc. Kateřina Vohralíková, odbor F a VH 

          Termín: září 2015 

 

2.2. smlouvy uzavřít. 

                                                                                Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města

                             Termín: září  2015 

 

 

 

                  Josef  K o z e l                                                       Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 54/2015 

ze dne 21.9.2015 

pozemek - žádost o odprodej 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. neodprodat část pozemku parcelní číslo 2047 o výměře cca 130 m
2
 v k.ú. Heřmanův 

Městec a  

1.2. nesměnit předmětnou část pozemku parcelní číslo 2047 za pozemek parcelní číslo 

1779/2 o výměře 121 m
2
, který je v majetku pana Ing. Zbyňka Pilaře. 

 

2. u k l á d á 

2.1. informovat žadatele.  

     Zodpovídá: Bc. Kateřina Vohralíková, odbor F a VH  

         Termín: říjen 2015 

 

 

 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 55/2015 

ze dne 21.9.2015 

pozemek - žádost o odprodej 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e    

1.1. odprodat  pozemek st. 1015 o výměře 19 m
2
 v k.ú. Heřmanův Městec panu Michalu 

Pruškovi za cenu 259,- Kč/m
2
. Kupující uhradí daň z nabytí nemovitých věcí, 

poplatek za podání návrhu na vklad do katastru nemovitostí. 

 

2. u k l á d á 

2.1. informovat žadatele  

 

     Zodpovídá: Bc. Kateřina Vohralíková, odbor F a VH 

      Termín: říjen 2015 

2.2. kupní smlouvu uzavřít. 

 

                                                                       Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 

      Termín: říjen 2015 

 

 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 56/2015 

ze dne 21.9.2015 

pozemek - žádost o odkup 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e   

1.1. neodkoupit ideální 1/2 pozemku parcelní číslo 2310 o výměře 41m
2
 v k.ú. Heřmanův 

Městec od Matěje Štěpánka (zastoupený zákonnými zástupci Renatou a Jakubem 

Štěpánkovými) za cenu 450,- Kč/m
2 

 a 

 

2. u k l á d á 

2.1. informovat žadatele.  

    Zodpovídá: Bc. Kateřina Vohralíková, odbor F a VH 

      Termín: říjen 2015 

 

 

 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 57/2015 

ze dne 21.9.2015 

pozemek - žádost o odkup 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e   

1.1. odkup části  pozemku parcelní číslo 471 o výměře cca 12 m
2
 v k.ú. Heřmanův Městec  

od paní Marie Levinské za cenu 50,- Kč/m
2
 

 

2. u k l á d á 

2.1. informovat žadatele   

 

            Zodpovídá: Bc. Kateřina Vohralíková, odbor F a VH 

                                                        Termín: říjen 2015 

2.2. smlouvu uzavřít. 

                                                                     

  Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 

      Termín: říjen 2015 

 

 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 58/2015 

ze dne 21.9.2015 

Rozpočtové opatření č. 3/2015 

 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. rozpočtové opatření č. 3/2015. 

 

 

 

 

 

 Josef  K o z e l  Otakar  V o l e j n í k  

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 59/2015 

ze dne 21.9.2015 

Komerční banka – hypoteční úvěr – dodatek č. 15 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec  

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. uzavřít dodatek č. 15 ke smlouvě Města Heřmanův Městec a Komerční banky o 

hypotečním úvěru ze dne 31. 12. 2002 s navrženou úrokovou sazbou 2,00% p.a. a 

fixací na 3 roky. 

 

 

 

 

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 60/2015 

ze dne 21.9.2015 

Obecně závazná vyhláška 2/2011 – žádost o doplnění míst pro výherní 

automaty 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. b e r e   n a   v ě d  o m í 

1.1. žádost pana Ivo Kvítka o doplnění adresy provozovny Heřmanského 733, Heřmanův 

Městec do OZV města Heřmanův Městec č.  2/2011 o stanovení míst, na kterých 

mohou být provozovány výherní hrací přístroje včetně interaktivních videoloterijních 

terminálů 

 

2. n e s c h v a l u j e 

2.1. změnu čl. 2 – Místo provozování Obecně závazné vyhlášky č. 2/2011 o stanovení 

míst, na kterých mohou být provozovány výherní hrací přístroje včetně interaktivních 

videoloterijních terminálů 

 

3. u k l á d á 

3.1. informovat pana Ivo Kvítka o rozhodnutí zastupitelstva. 

 

Zodpovídá: Dagmar Nevečeřalová, odbor F a VH 

      Termín: 30.9.2015  

 

 

 

 

 

            Josef   K o z e l     Otakar Volejník 

            starosta města             místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 61/2015 

ze dne 21.9.2015 

Obecně závazná vyhláška 1/2015 – zřízení městské policie 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

1. s c h v a l u j e 

1.1. Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2015 o zřízení Městské policie Heřmanův Městec 

 

2. u k l á d á 

2.1. Radě města předložit do 23. 11. 2015 zastupitelstvu města harmonogram zřízení 

městské policie v roce 2016 v kontextu navržené rozpočtové položky a předložit 

rozpracovanou koncepci činnosti městské policie. 

 

Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 

      Termín: 23.11.2015  

2.2. Radě města, aby při výběrovém řízení na pozice strážníků městské policie byly ve 

výběrové komisi zastoupeny všechna uskupení současného zastupitelstva města. 

 

Zodpovídá: Josef Kozel, starosta města 

      Termín: trvale  

 

 

 

 

 

 

 

             

 Josef  K o z e l Otakar  V o l e j n í k 

 starosta města místostarosta města 
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Město Heřmanův Městec 

Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

USNESENÍ 

č. 62/2015 

ze dne 21.9.2015 

Zásady sociálního fondu MěÚ Heřmanův Městec 

 

 
Zastupitelstvo města Heřmanův Městec 

 

s ohledem na přijaté usnesení 51/2009 dne 14. 12. 2009  

 

1. s v ě ř u j e   do kompetence Rady města  

1.1. provedení aktualizace Zásad sociálního fondu MěÚ Heřmanův Městec. 

 

 

 

 

 

 
 

            Josef   K o z e l     Otakar Volejník 

            starosta města             místostarosta města 

 


